
Schůze OVK Broumovsko  

 

24.3.2023 Tošovák 18.00 hod. 
 
Účast: Petr John, Jan Žwak, Lukáš Jánský, Miroslav Mach, Pavla Volková, Jan Ludvík, Karel Nováček 
Omluveni: Jakub Rak, Jiří Škop, Pavel Hrubý, Martin Mrázek, Jiří Koutský, Jan Adamec 
Hosté: Jaroslav Houser, Petr Novotný, Michal Biederman 
 

1. přípravy na výročí 100 let lezení v Ádru – květen 2023 

Akce se bude jmenovat Ať žije Král! ČHS schválilo Karlovu žádost o dotaci na akci ve výši 4 000,- Kč. 

Finanční příspěvek přislíbil i HUDYsport a.s., zatím v jednání. Je podána žádost na CHKO Broumovsko o 

výjimku na výstup na Krále 20.5.2023 (zatím bez odpovědi). Hlavní část akce se uskuteční na zámku, 

Technické služby Adršpach tam v případě nepříznivého počasí postaví stany, hasiči se postarají o 

občerstvení, vystoupí kapela Tres Udos. V zámecké expozici budou vystaveny fotografie Viléma Heckela, 

Karla Vlčka a historické fotografie z knihy Vysoká hra. Program oslav budeme postupně dolaďovat.  

 

2. Stav žádosti o vydání povolení k lezení na území PP Kočičí skály  

Dne 21.2.2023 jsme od Správy CHKO Broumovsko dostali návrh povolení. V dokumentu je vyznačena 

rozsáhlá oblast s úplným zákazem lezení, zahrnující věže Triglav, Trůn, Veverka… Odpověděli jsme 

protinávrhem a čekáme na vyjádření, které bychom, po telefonické urgenci, měli dostat v příštím týdnu. 

 

3. Zprávy z CVK 

Karel informoval OVK o dopise od Pavla Weissera z CVK: 

- Snížení rozpočtu na skalní údržbu 

- Zvýšení cen kruhů pro prvovýstupce na 150,- Kč/ks 

- Platnost školení správců 10 let 

- Komunikace s orgány OP musí být vedena pouze přes pověřené osoby 

- Apel na zapisování údržby do svazové databáze 

 

4.  Rekonstrukce skalní kaple 

Aktuální stav: všechny destičky jsou pověšené. Zbývá položit krytinu na střechu, provede se na brigádě. 

OVK hlasovala o návrhu Ondry Krecbacha na umístění destičky se jménem Josefa Landy (Smaika) a 

Václava Hornycha. 

Výsledek hlasování:  

Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se hlasování: 0. 

Úkol Zodpovídá Termín 

Zadat výrobu modelu destičky Jiří Koutský Příští schůze 

 

 

5. Brigáda 

Martin Mrázek zažádal ČHS o grant na brigádu v Adršpachu. Dotace ve výši 5 000,- Kč mu bude poskytnuta 

za předpokladu, že brigáda bude schválena OVK a orgány OP. Karel poslal žádost na Správu CHKO 

Broumovsko se seznamem konkrétních míst, kde je potřeba udělat údržbu a dostal souhlasnou odpověď, 

s tím, že pan Kafka by si rád dotčená místa prohlédl. Místní šetření se bude konat 30.3. 

OVK hlasovala o záměru konat v letošním roce v Adršpachu brigádu. 

Výsledek hlasování:  

Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se hlasování: 0. 

 

6. Nástěnka u Tošováka 

Jan Žwak domluví s holkami od Tošováka instalaci a údržbu nástěnky vedle vchodu do hospody, kde budou 

aktuality z OVK, info pro lezce, nové cesty, články… 

Úkol Zodpovídá Termín 

Instalace nástěnky u Tošováka Jan Žwak Příští schůze 



7. Resty 

Dunhil – vytlučení 2 kruhů, které dojišťují cestu M. Kaněry. Provede M. Mach  

Kozlíci z Roháčku – Jan Šolc neupravil vzdálenosti mezi kruhy na své cestě na Kozlíky z Roháčku, 

OVK hlasovala o jejím zrušení.  

Výsledek hlasování:  

Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se hlasování: 0. 

Provede K. Nováček 

 

8. Příspěvek Petra Novotného 

Petr Novotný s Jaroslavem Houserem vysvětlili incident s dojišťováním a vytloukáním cest na Supích 

skalách na věžích Kopečky a Majálesová. Petr vytloukl dojišťující kruhy z Jardových cest. OVK uznala toto 

řešení jako správné, jen je třeba před řešením podobných případů vždy požádat OVK o vyjádření. 

 

Zapsali: P. Volková, K. Nováček 

 

 


